
 

Interpellationssvar- Vägföreningar
Som Liberalerna säkert är väl medvetna om och som vi i KF tagit beslut om i Ekeröalliansens 
förnuftiga plattform ligger målet om att utreda frågan om kommunens vägföreningar. 

Liberalernas fråga om när kommunens vägföreningar ska kommunaliseras tyder på att man 
förenklar ett genuint komplext problem. Frågan om kommunens och Sveriges vägar och 
vägföreningar är i många hänseenden större och mer komplicerad än vad Liberalerna vill 
göra det till. I grunden bör vi i kommunerna rikta större ansvarstagande för vägnätet 
gentemot Trafikverket. Trafikverkets fokus å sin sida är istället att avhända sig ansvaret i så 
stort utsträckning som möjligt. Projektet rätt väghållande syftar till att staten ska avsäga sig 
tusentals mil av statlig väg till kommuner och enskilda väghållare. Utbyggnadstakten och 
underhållet av vårt statliga vägnät i kommunen är något som vi alla gemensamt borde 
påverka och ställa krav på staten i form av Trafikverket. 

När det gäller väghållaransvaret i Ekerö kommun har vi enligt tradition flera och större 
vägföreningar. Förhållandet mellan kommunen och de enskilda väghållarna är något som vi 
har i vår valplattform och som vi redan idag har påbörjat processen för. En sådan här 
komplex fråga kräver såklart en väl underbyggd och gedigen utredning som kan besvara de 
frågor som uppkommer. Detta är nu beslutat att tillföra medel för.

Klicka här för att skriva en sammanfattning.

Adam Reuterskiöld (M)
Kommunstyrelsens ordförande 
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